
 

 

TJØRNEGÅRDSKOLEN          

      

DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Torsdag d. 1.2.2024 
KL. 17:00 – 19:00 Mødet afholdes i Baren – der serveres en let anretning 
under mødet. 
OBS. Nye medlemmer af SB inviteres til formøde 16:30-17:00: Introduktion til 
arbejdet i SB v/AR 
 

 
Indkaldt  
  

  

  

  

  

  

  

  

  

Forældrerepræsentanter: Isabel Blanco, Anne-
Mette Dinsen Schjødt 
Ann-Sofie Halskov, Amina Shamayeva, Pernille van 
Kleef, Daniel Andreasen; Andreas Knorr 
Søndergaard 
 
Erhvervsrepræsentanter:  
Sheymaa Mayyassi, Camilla Sonne Wellendorf 
 
Suppleanter: Nina Levinsky Thorsboe 
 
Elever: Ahmad Hawat ; Clara Fischer Rønde 
 
Medarbejdere:   
Jacob Højfeldt Lentz og Iwona Zalecka-
Ohlendorff (pædagog) 
Ledelse:   
Annette Rasmussen (skoleleder) 
Rasmus Enemark (Viceskoleleder og leder af 
mellemtrin og udskoling) 
Maj Dresler Jansen (Leder af indskoling og SFO) 
 

Afbud  
  

  

  

  

  
Fraværende  

 
Isabel, Andreas, Sofie, 
Amina og Daniel. 
 
Nina Levinsky er mødt op 
som suppleant 
  

  

  
 Clara Fischer 
Rønde(skitræningslejr i 
Norge) 
Ida Degn (Ida er udtrådt af 
bestyrelsen, og har byttet 
med Ahmad Hawat 
fremadrettet, det er 
vedtaget på et 
elevrådsmøde) 
  

  

  
Møde- 
leder  

 Pernille  
Anne Mette er ordtyrer   

Referent  
  
Rasmus  

Ca. tid  Punkt  Referat         



 

 

17:00  
17:02  

1. Godkendelsespunkt.  
Godkendelse af dagsorden v./Pernille 
  

 Punkt 7 udskydes til næste møde, da vi 

ikke er beslutningsdygtige. Ellers er 

dagsordenen godkendt. 

17:02- 
17:05 

2. Godkendelsespunkt 
 Referat 7.12.23 v./Pernille 

Referatet er godkendt. 

17:05- 
17:10 

3. Eventuelt  Vi vil lægge datoer for kommende møder 

på hjemmesiden. 

Pernille spurgte ind til tilsynet for C-

sporet, og Annette forklarede proceduren 

for dette, hvor PPR er involveret. Pernille 

og Annette tager en snak sammen om dette 

i den nærmeste fremtid. 

Vi aftaler at få de nye principper for 

lejrskoler og meddelelsesbogen samt 

principper for bad og omklædning ind på 

hjemmesiden. 

 

Anne Mette har fået en henvendelse fra en 

far, der ønsker mere dialogiske 

forældremøder fremadrettet, hvor der er 

større mulighed for at stille spørgsmål – 

ønsket tages med til arbejdsgruppen, som 

skal arbejde med Tænketankens to første 

anbefalinger.  

 

Annette spurgte ind til billede af SB 

medlemmer på hjemmesiden, hvor der 

stadig mangler enkelte. De sidste der 

mangler bedes sende til Dorte Heilmann. 

 
17.10- 
17:15 

4. Orienteringspunkt fra skoleledelsen. 
v./AR, RE, MDJ 
 

 Personalenyt v/alle 

 Den nationale trivselsundersøgelse v/RE 

 Indkøb af nye skærme v/RE 

 Kommende arrangementer v/alle 

 EVT. 
 

 

 

Annette informerede om to nye 

medarbejdere vi har ansat, en 

inklusionspædagog til udskolingen og en 

lærer med specialpædagogiske 

kompetencer. Desuden informerede 

Annette om processen for rekruttering af 

ny afdelingsleder på C-sporet.  

Rasmus informerede om barselsvikar på 

almen sporet, der netop har sagt op, samt 

om ansættelse af ny musiklærer. Maj 

informerede om vikar situationen i 

SFO´en, hvor vi lige nu har en del vikarer 

på grund af langtidssygdom. 



 

 

 

 

Annette og Rasmus informerede om den 

kommende nationale trivselsundersøgelse. 

Rasmus informerede om indkøb af nye 

skærme. 

 

17:15- 
17:35 

5. Orienteringspunkt   
Sagsfremstilling: 
Mål og indholdsbeskrivelse for SFO jf. bilag udsendt 
med tidligere dagsorden v/MDJ 
 

 

Maj informerede om mål- og 

indholdsbeskrivelse for SFO´en, som Maj 

selv har skrevet. Formålet er at give et 

overblik over dagligdagen i SFO´en, hvor 

der kommer en større samhørighed og 

retning blandt personalet, med fælles 

vedtagne aftaler for mål og indhold i 

SFO´en. 

Pernille spurgte om evalueringsprocessen 

for mål-og indholdsbeskrivelsen, og Maj 

og Annette fortalte om den kontinuerlige 

proces med evalueringen. 

 

Nina spurgte ind til muligheden for 

lektiestøtte i SFO´en, og om man i den 

forbindelse ville kunne hæve fagligheden.  

17:35- 
18:50 

6. Orienteringspunkt 
Sagsfremstilling:  
Skolen er blevet udtrukket af STUK (Styrelsen for 
undervisning og kvalitet), fordi STUK har 
gennemgået data for Tjørnegårdskolen i perioden 
2019/20 til 2022/23 
som en del af styrelsens årlige tilsyn med 
folkeskolers kvalitetsudvikling 
efter folkeskolelovens § 57 d.  
På de faglige indikatorer skiller skolen sig ud på 
følgende: 

 Socioøkonomisk reference for 9.-
klassesprøverne 

På indikatorer for bekymrende kvalitet skiller 
skolen sig ud på følgende: 

 Gennemsnit for de bundne 9.-klasseprøver 
Forvaltning og skole skal derfor udarbejde en 
redegørelse som skal indeholde: 
 
1. Den kommunale forvaltning og skolens analyse 
af årsager til skolens 
lave faglige resultater, som har bevirket at den 
socioøkonomiske 

 

 

Pernille introducerede om redegørelsen fra 

STUK, og Annette gik i dybden med nogle 

af årsagerne til, at eleverne i prøveårene 

21/22 og 22/23 havde et lavere 

karaktergennemsnit end forventet. 

Fremadrettet bliver der iværksat en række 

tiltag på hele skolen, blandt andet med en 

ændret afdelingsstruktur, med to afdelinger 

i stedet for tre. Processen vil ske i 

samarbejde med kommunens forvaltning 

og med læringskonsulenter fra STUK. 

 

Katrine supplerede med muligheden for 

erhvervspraktik i skoletiden. 

 

 

 

 

 



 

 

reference hen over de to seneste skoleår har været 
negativ 
og signifikant. 
2. Igangsatte og planlagte indsatser for at løfte de 
faglige resultater. 
Beskrivelsen skal omfatte både forvaltningens og 
skolens egne 
indsatser. Se uddybning nedenfor. 
3. Den kommunale plan (forvaltning og skole) for 
opfølgning og 
forankring af de prioriterede indsatser. 
 
Orientering om redegørelsen og det videre arbejde 
v/RE 

17:50- 
18:05 

Pause og spisning  

18:05- 
18:15 

7. Beslutningspunkt  
Sagsfremstilling: 
https://dagsordener.roskilde.dk/vis?id=00a6715b-
e0c1-49d3-a9da-
0717db7d5c76&punktid=ad2a7099-7a9e-4273-
aa66-fc3f6eefb525 
Skolebestyrelsen skal tage stilling til ovenstående 
punkt fra SBU.  
Fremlæggelse af punktet v/AR 
 

 

Punktet ufskydes til næste SB møde. 

18:15- 
18:50 

8. Orienteringspunkt  
Sagsfremstilling  
Anbefalinger fra Tænketanken fremlægges v/AR  
Jf. bilag  
Skoleledelsen anbefaler nedsættelse af 
arbejdsgruppe (Workshop) bestående af SB rep., 
ledelse og medarbejdere i forhold til det videre 
arbejde v/AR 
 

 

Annette informerede om arbejdet i 

Tænketanken, som er mundet ud i tre 

anbefalinger, hvor de første to 

anbefalinger, som skolebestyrelserne i 

Roskilde skal arbejde med. Den første 

anbefaling handler om mødeformer og den 

anden anbefaling handler om digitale 

platforme.  

Annette anbefalede, at vi nedsætter en 

arbejdsgruppe omkring de to spor med 

repræsentanter fra SB, ledelse og 

medarbejdere. To lærere og to pædagoger 

er allerede klar til arbejdsgruppen.  

Pernille og Anne Mette vil tale med 

forældregruppen i SB i forhold til 

deltagere. Pernille tager kontakt til 

Annette, når det er aftalt og Pernille og 

Annette koordinerer mødedato til det første 

møde i arbejdsgruppen.  

https://dagsordener.roskilde.dk/vis?id=00a6715b-e0c1-49d3-a9da-0717db7d5c76&punktid=ad2a7099-7a9e-4273-aa66-fc3f6eefb525
https://dagsordener.roskilde.dk/vis?id=00a6715b-e0c1-49d3-a9da-0717db7d5c76&punktid=ad2a7099-7a9e-4273-aa66-fc3f6eefb525
https://dagsordener.roskilde.dk/vis?id=00a6715b-e0c1-49d3-a9da-0717db7d5c76&punktid=ad2a7099-7a9e-4273-aa66-fc3f6eefb525
https://dagsordener.roskilde.dk/vis?id=00a6715b-e0c1-49d3-a9da-0717db7d5c76&punktid=ad2a7099-7a9e-4273-aa66-fc3f6eefb525


 

18:50- 
18:55 

9. Orienteringspunkt  
Nyt fra elevrådet v/elevrepræsentanter 
 
 

 

Ahmad fortalte om ønsket om en gallafest 

for de store elever. Arbejdet med dette 

fortsættes i udskolingen og på 

elevrådsmøderne.  

Pernille vil gerne inviteres med til det 

næste elevrådsmøde. 

18:55 
19:00 

10. Punkter til næste møde 
 
 

 

 

1. Sagsfremstilling fra SBU 

2. Budget og regnskab 

3. Insupplering af Anne Mette som 

formand, da Pernille skal ud at 

rejse. 

4. Status på legepladsen 

5. Fordeling i afdelinger næste 

skoleår på oversigtskort, med 

tilhørende forklaring 

6. Godkendelse af 

timefordelingsplanen 24/25 

 


